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ZÁPIS Z JEDNÁNÍ GRANTOVÉ KOMISE RADY HMP PRO OBLASTI SOCIÁLNÍ, 

ZDRAVOTNÍ A PREVENCI ZE DNE 12. 1. 2021, 16.00 hod. 
Distanční forma prostřednictvím videokonference 

Přítomni 

Mgr. Milena Johnová (předsedkyně komise), prof. Ing. Mgr. Martin Dlouhý, Dr., MSc., 
Mgr. Nina Janyšková, Mgr. Hana Kubíková, Mgr. Eva Horáková, PhDr. Tomáš Klinecký, 
Ph.D., Zbyněk Roboch, BA, Mgr. Štěpán Ripka, Ing. Miloš Růžička (část), Mgr. Kamila 
Pádecká (tajemnice komise) 

Omluveni Ing. Patrik Nacher 

Celkový počet členů komise: 11 (10 + 1 odstoupil), přítomných: 7 (9), grantová komise je 
usnášeníschopná. Jednání bylo zahájeno 16.00 hod. a ukončeno 16.35 hod.  

Program jednání: 
 

Návrh na udělení grantu v oblasti podpory registrovaných sociálních služeb, 
poskytovaných občanům hlavního města Prahy pro rok 2021 
 
Schválení programu:  
Pro návrh: 7 (ze 7) 
Proti návrhu: 0 
Zdržel se: 0 
Návrh byl přijat. 
 
Průběh jednání: 
Jednání zahájila pí radní Johnová. Ověřovatelem zápisu byl stanoven PhDr. Klinecký. 
Sčítáním hlasů byla pověřena Mgr. Pádecká. Schválena byla přítomnost hosta Mgr. Jindřicha 
Exnera. 
 
Schválení programu:  
Pro návrh: 7 (ze 7) 
Proti návrhu: 0 
Zdržel se: 0 
Návrh byl přijat. 
 
Připojil se p. Ripka, 16:05 hod. 
 
AD 1)  
NÁVRH NA UDĚLENÍ GRANTU V OBLASTI PODPORY REGISTROVANÝCH SOCIÁLNÍCH 
SLUŽEB, POSKYTOVANÝCH OBČANŮM HLAVNÍHO MĚSTA PRAHY PRO ROK 2021 
 
K rozdělení: 470 000 000 Kč 
Rozděleno celkem: 444 534 000 Kč 
Rezerva: 25 466 000 Kč 
 
K tématu úvodní slovo měl PhDr. Klinecký. Pan Exner poté upřesnil, že bylo podáno celkem 
341 žádostí, z toho 9 zůstalo nepodpořeno – důvodem je, že žadatelé nejsou součástí krajské 
sítě sociálních služeb, 1 žádost nebyla akceptována, projekt je zafinancován z jiných zdrojů. 
Letošní podíl je 30:70 (30% granty, 70% dotace). 
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Výpočet podpory jednotlivých projektů: 
Maximální výše přidělovaných finančních prostředků pro poskytovatele sociálních služeb je 
stanovena podle následujícího výpočtu:  
[(výše kapacitní jednotky x cenová hladina upravená o kritéria pro posouzení sociální služby) – 
úhrady od uživatelů a úhrady od zdravotních pojišťoven]  
V rámci výpočtu se rozumí: kapacitní jednotka – nastavení srovnatelné jednotky u daného 
druhu sociální služby; cenová hladina – finanční prostředky z veřejných zdrojů určené na 
kapacitní jednotku za rok; úhrady od uživatelů – sazby úhrad pro výpočet minimální výše 
úhrad; úhrady od zdravotních pojišťoven - minimální měsíční úhrada z veřejného zdravotního 
pojištění.  
V rámci Programu mohou být zohledněna specifika sociální služby, která se promítnou do 
kritérií pro posouzení sociální služby v rámci výpočtu maximální výše Dotace pro poskytovatele 

sociální služby.  
 
Následná diskuse: 
Pan Ripka: Některé MČ si zřizují neziskové organizace – ústavy. Platí pro ně stejné 
podmínky jako pro příspěvkové organizace?  
Pan Exner: Organizace, které jsou zapsaným ústavem nebo jinou formou právnické osoby než 
příspěvkovou organizací, není jim odečítán neinvestiční příspěvek jako u příspěvkové 
organizace MČ. Zapsaný ústav má MČ Běchovice a MČ Praha 9, nemáme informaci, že by 
jiné MČ měly zájem převést příspěvkové organizace na zapsané ústavy. 
Pan Klinecký: Děje se to spíše u malých MČ. Výjimkou je Jihoměstská sociální, která je 
akciovou společností MČ Praha 11, měla období, kdy musela bojovat o finanční prostředky, 
dotace a granty nebyly tak vysoké jako v této době, chyběly jim příspěvky od MČ. Dneska to 
může být pro některé MČ výhodné, ale za dva, tři roky to být výhodné už nemusí. Nemáme 
obavy, že by MČ hromadně měnily příspěvkové organizace na zapsané ústavy. 
 
Pan Roboch: Všiml jsem si u některých organizací, že si požádali o značně vyšší částku, 
než nakonec dostali. Chápu to dobře, že pokud nedodrží v žádosti poměr 70:30 (70% 
dotace, 30% grant), pak v grantech nemohou dostat více finančních prostředků nad 
rámec tohoto rozdělení?  
Pan Exner: Ano. Buď si špatně spočítali poměr nebo mají špatně nastavený rozpočet. 
 
Pan Roboch: V rámci reformy psychiatrické péče, alokovalo MPSV finanční prostředky 
na reformu, je to zohledněno v dotačním/grantovém řízení HMP? 
Pan Klinecký: Počítáme s podporou těchto organizací, máme alokováno cca 56 mil. Kč z 
MPSV. 
Pan Exner: Ano, počítáme s využitím této alokace v plné výši, celkově dáváme na reformu více 
než 120 milionů v rámci dotačního řízení HMP, z toho jen na rozvoj služeb v rámci reformy jde 
v roce 2021 cca 30 milionů. 
 
Komise doporučuje schválit návrh na udělení grantu v oblasti podpory registrovaných 
sociálních služeb, poskytovaných občanům hl. města Prahy pro rok 2021 ve výši 444 
534 000 Kč: 
Pro návrh: 8 (z 8) 
Proti návrhu: 0 
Zdržel se: 0 
Návrh byl přijat. Komise doporučuje projekty podpořit. 
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Připojil se p. Růžička v 16.30 hod. 
 
Příští termín setkání Grantové komise Rady HMP pro oblasti sociální, zdravotní a 
prevenci bude 28. 1. 2021.  
 
 
Zapsala 12. 1. 2021: 
Mgr. Kamila Pádecká, tajemnice komise 
 
Ověřil 13. 1. 2021:  
PhDr. Tomáš Klinecký, člen komise 
 
Předsedkyně komise: 
Mgr. Milena Johnová 


